
UCHWAŁA NR VI/77/19
RADY MIASTA KOŁOBRZEG

z dnia 19 marca 2019 r.

w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców miasta

Na podstawie art.9 ust. 2 i art. 13 ust. 1 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. 
z 2018 r. poz. 870) oraz art. 18b ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym (t.j. Dz. U. z 2019 r. poz. 506) Rada Miasta Kołobrzeg uchwala, co następuje:

§ 1. Uznaje się za zasadną petycję złożoną przez mieszkańców miasta Kołobrzeg 
dotyczącą budowy nowego schroniska dla bezdomnych zwierząt.

§ 2. Uzasadnienie rozpatrzenia petycji zawiera załącznik do uchwały.
§ 3. Upoważnia się Przewodniczącego Rady Miasta Kołobrzeg do zawiadomienia  

wnoszących petycję o sposobie jej załatwienia wraz z uzasadnieniem.
§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.   
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Załącznik do uchwały Nr VI/77/19
Rady Miasta Kołobrzeg
z dnia 19 marca 2019 r.

Uzasadnienie rozpatrzenia petycji

Zgodnie z § 51a ust.3 pkt 2 Statutu Miasta Kołobrzeg rozpatrzeniem petycji 
zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Po dokonaniu analizy dokumentów, 
wysłuchaniu: przedstawicieli mieszkańców składających petycję, Naczelnika Wydziału 
Komunalnego Urzędu Miasta Kołobrzeg, komisja ustaliła, co następuje:

W dniu 23 stycznia 2019 r. do Biura Rady Miasta wpłynęła petycja mieszkańców 
miasta Kołobrzeg, dotycząca budowy nowego schroniska dla bezdomnych zwierząt. 
W petycji wskazano, że warunki w obecnym schronisku są złe. Psy przebywają 
w blaszanej hali, gdzie latem bywa bardzo gorąco, a zimą temperatura spada tak, że 
może być zagrożeniem dla zdrowia, a nawet dla życia zwierząt. Oprócz tego blacha jest 
źródłem nieustannego stresu zwierząt z tego względu, że padający deszcz, grad, czy 
wiatr powodują hałas, którego zwierzęta się boją. Poza tym betonowa droga jest trudna 
do utrzymania w czystości, co z kolei stanowi także zagrożenie dla zdrowia 
przebywających tam zwierząt ze względu na choroby stawów, przewodu pokarmowego, 
zagrożenie epidemiologiczne. Ponadto brakuje pomieszczeń dla szczeniąt, zwierząt po 
zabiegach i operacjach. Wskazano także na złe warunki przybywania kotów oraz na fakt, 
że schronisko odnotowuje wysoką śmiertelność. Wnoszący petycję zwracają uwagę 
również na to, że w opisanych warunkach ciężko pracuje się również personelowi 
schroniska.

Na posiedzeniu w dniu 14 lutego 2019 r. Naczelnik Wydziału Komunalnego Urzędu 
Miasta przedstawił stanowisko Prezydenta Miasta w tej sprawie, w którym Prezydent 
Miasta zgadza się, że opisaną w petycji sytuację należy zmienić. Prezydent Miasta jest 
za modernizacją obecnego schroniska w celu stworzenia dobrym warunków 
przebywających tam zwierząt oraz dla personelu obsługującego schronisko. Naczelnik 
zwrócił uwagę na to, że w schronisku przebywają zwierzęta także z gmin ościennych. 
Poza tym podejmowane były już próby znalezienia terenu pod budowę nowego 
schroniska, jednak spotykało się to często z protestami mieszkańców sąsiednich 
terenów.

Obecni na posiedzeniu Komisji przedstawiciele mieszkańców wnoszących petycję 
doprecyzowali, że byliby również usatysfakcjonowani remontem istniejącego schroniska.

W oparciu o powyższe Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała petycję 
w przedmiotowej sprawie za zasadną.
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